
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 8. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 839
Er ministeren enig med Kåre Mølbak, når han udtaler ”Vi bliver nødt til at vente på, at
virus går gennem den danske befolkning.”, som det bl.a. fremgår af TV2’s artikel fra den
30. marts 2020: ”Seruminstitut tror ikke på snarlig vaccine: - Vi er nødt til at vente på, at
virus går gennem befolkningen”? Vil ministeren også indhente et estimat for, hvor mange
der i alt forventes indlagt på danske hospitaler som følge af COVID-19?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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